

Date: 18 June 2020

التاريخ: 18 يونيو 2020

**Mr. Hamad Abdulla Al Ali**  
**Acting Head of Listed Companies Affairs**  
**Department**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**

**السيد/ حمد عبد الله العلي**  
**رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإتابة**  
**سوق أبوظبي للأوراق المالية**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Reference to National Marine Dredging Company PJSC general assembly meeting which will be held, virtually, on Sunday 21 June 2020. Notice is hereby given that the Company has received a request from shareholders representing more than 10% of the share capital of the Company, to replace an item in the agenda of the meeting regarding not distributing dividends to shareholders with the following new agenda item:

بالإشارة إلى اجتماع الجمعية العمومية لشركة الجرافات البحرية الوطنية ش.م.ع والذي سيعقد بشكل الكتروني في تمام الساعة الثانية عشرة من ظهر يوم الأحد الموافق 21 يونيو 2020. يرجى العلم بأن الشركة قد استلمت طلباً من مساهمين يملكون ما يتجاوز 10% من رأسمال الشركة باستبدال بند عدم توزيع الأرباح ببند جديد.

Proposal to distribute 25% of the Company's share capital as cash dividends which is equivalent to AED 62,500,000 for the financial year ended on 31 December 2019.

البند الجديد: "الموافقة على توزيع أرباح نقدية على المساهمين بنسبة 25% من رأس مال الشركة بما يعادل مبلغ إجمالي وقدره 62,5 مليون درهم عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2019".

Please note that the Company obtained the approval of the Securities and Commodities Authority and the replaced item shall be cancelled.

وحيث ان الشركة قد حصلت على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع بإضافة البند الجديد يكون بند عدم توزيع الأرباح الوارد في جدول الاعمال المنشور لاغياً.

The shareholders will be able to vote for the new agenda item in addition to the other agenda items through an e-voting platform that is being established by the Company in coordination with FAB.

كما يرجى العلم بأنه سيكون بإمكان مساهمي الشركة التصويت على البند الجديد بالإضافة إلى البنود الأخرى للجمعية عبر خاصية التصويت الإلكتروني التي ستوفرها الشركة بالتنسيق مع مسجل الشركة بنك أبوظبي الأول.

Voting and questions will be permitted one day before the meeting from Thursday 18 June at 12pm until 11:30am on Sunday 21 June 2020 and the chairman of the meeting will be authorised to appoint the secretary and vote collectors. .

وسوف يكون التصويت وطرح الأسئلة متاحاً اعتباراً من الساعة الثانية عشرة ظهراً من اليوم الخميس الموافق 18 يونيو 2020 ويتم اغلاق التسجيل والتصويت وطرح الأسئلة في تمام الساعة الحادية عشرة والنصف ظهراً من يوم الأحد الموافق 21 يونيو 2020 ويكون رئيس الاجتماع مفوضاً بتعيين مقرر الاجتماع وجامع الأصوات.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



ياسر نصر زغول  
الرئيس التنفيذي

شركة الجرافات البحرية الوطنية ش.م.ع

